
ŠMARTNO OB SAVI
Pod okriljem OO ZRVS Šmarno je začela že junija delovati strel-

ska sekcija, ki nosi ime po Jožetu Marinclju-Žožu. Sekcija bo dopol-
njevala delovne načrte za pouk obrambe in zaščite, ki tudi sicer dijake
dobro seznan ja s teoretičnim in praktičnim znanjem o ravna ju z orož-
jem. Čeravno obstaja sekcija šele dobre štiri mesece, so strelci na od-
prtem prvenstvu Ijubljanskega armadnega območja že preizkusili pri-
dobljeno znanje. 0

V tednu upokojencev je društvo povabilo vse svoje člane na tovari-
ško srečanje, na katerem so starejši clani (nad 70 let) dobili simbolična
darila občinskega odbora RK. Ob petju pesmi in poslušanju domače
glasbe je bilo med upokojenci vseskozi veselo še pozno v noč.

•
Naše gasilsko društvo se je v tednu varstva pred požari skupaj za •

GD Sneberje-Zadobrova udeležilo praktične vaje reševanja ob po-
žaru v Kajuhovi ulici v Novih Jaršah. Isti dan so enako akcijo izvedli
tudi na Mačkovi žagi v Spodn ji Zadobrovi. Pregledali so tudi hidrante
in preverili pritisk vode. Vaja je pomenila vsalcokratno preverjanje
usposobljenosti, ki je še tako potnembna ob morebitnem nujnem po-
sredovanju. 9

Letos oktobra je po daljšem mrtvilu na pobudo OO ZK ponovno
zaživela dejavnost OO ZSMS Šmartno. Izvoljeno je bilo predsedstvo
sedmih članov (Romana Klanjšek, Janja Hrast, Lidija Herek, Franc
Bolta, Matjaž Zajec, Rado Ozmec, Jože Dovžan — predsednik).
Zaenkrat šteje OO ZSMS le 26 novosprejetih članov,ker velja že od
začetka preprečiti kampanjsko sprejemanje članov, kar največkrat
vodi k neresnosti in nezainteresiranosti v zvezi z delovanjem OO
ZSMS. Ti dve dejstvi sta tudi povzročili prej omenjeno mrtvilo. OO
ZSMS, ki v njej sedaj formirajo sekcije, ima v načrtu delovanje v tesni
povezavi z drugimi DPO v KS, saj bo le tako prispevala delež k delo-
vanju celotne KS. Za začetek se je OO ZSMS lotila zbiranja papirja.

Sprva je obstajala bojazen, da akcija pri krajanih ne bo zbudila za-
nimanja. Toda zgodilo se je prav nasprotno. Odziv je bil zelo ugoden
(po grobi oceni dve toni zbranega papirja), vsi so pozdravili odločitev
mladih o zbiranju papirja. OO ZSMS Šmartnose krajanom za sodelo-
vanje lepo zahvaljuje. ^

Končno smo dobili v Obrijah, Šmartnem in Hrastju smetnjake. Iz-
polnila se je dolgoletna želja krajanov, ki so bili doslej prepuščeni
lastni iznajdljivosti, kar se tiče odvoza nakopičenih smeti. Toda za-
deva s strani komunalnega podjetja Snaga še ni dokončno ugodno re-
šena. Nekateri krajani smetnjakov, za katere so zaprosili oz. jih na-
ročili", še niso dobili, prejeli pa so že račune za plačilo odvoza smeti.

Upati in želeti je, da bodo tudi divja odlagališča smeti ob Savi le še
neprijeten spomin na preteklost.

\ prostorih doma občanov so se sestali predstavniki občinskih
upr nih organov iz naše KS. V ospredju odkritega pogovora so bile
prt sem opravljene in načrtovane naloge iz programa KS ter komu-
na! problematika (prehod za pešce pri avtobusni postaji v Hrastju,
pri! : ;učki na vodovod, urejevanje krajevnih poti). Jože Dovžan


